## 10天7晚 美国东岸之旅

纽约, 費城, 巴尔的摩, 华盛顿, 哈里斯堡, 康宁, 赫尔希, 尼亚加拉瀑布, 波士顿

Tour Code: 10 UYY

AMERICA

DESTINATIONS 美洲游



杰斐逊纪念碑

N











- 自由国家公园 位于纽约海湾对岸的新泽西城市。这里有提供渡轮到自由岛和埃利斯岛。
- 自由女神像 矗立在哈德逊河口的自由岛上.自由女神像正式名称是"自由 照耀世界之神",它是美国国家的纪念碑。铜雕象高151英尺,头戴光芒四射 的冠冕,右手高举着象征自由的火炬,左手捧着《独立宣言》,脚下打断的 铁链,是美国民主自由的象征。
- 帝国大厦 -于1931年建成,共有102层,是装饰艺术风格的办公大楼,并被 美国土木工程师学会评价为现代世界七大工程奇迹之一。
- 时代广场 位于百老汇大道与第七大道会合处,时代广场的名称源自" 纽约时报"。今日时代广场大量耀眼的霓虹光管广告,以及电视式的宣传版,已经深入成为象征纽约的标志。

#### 费城

- 独立国家公园 是美国国家历史公园,位于费城老城和社会山历史街区 被称为"美国最具有历史意义的一平方英里".该公园的核心是独立宫,外面 矗立着一座自由钟。
- **独立宫** 这一处是世界遗产,美国独立宣言和美国宪法都是在此辩论并通过。

#### 巴尔的摩

巴尔的摩内港 - 巴尔的摩是美国大西洋沿岸重要的海港城市, 也是世界着名海港之一。

#### 华盛顿

- 林肯纪念堂 为纪念美国第16位总统,亚伯拉罕·林肯而建的美国国家纪念碑。林肯纪念堂是一座仿古希腊巴特农神庙式的古典建筑,进入纪念堂,迎面是一座大理石制林肯坐像。雕像后上方是一句題詞「林肯將永垂不朽,永存人民心裡」。坐像左侧墙壁上,镌刻着林肯连任总统时的演说辞;右侧,则刻着著名的盖茨堡演说。
- 杰斐逊纪念碑 为纪念美国创始之父,第三任总统托马斯·杰弗逊 (1743-1826年)而建的纪念碑。

#### 康宁

康宁玻璃博物馆 - 全球最大的玻璃收藏博物馆,超过 35 个世纪的玻璃艺术 实践科学和技术领域的创新,欣赏现场玻璃制作演示。康宁玻璃博物馆中 设有商店,其中出售的商品从珠宝首饰、物美价廉的节日装饰品和礼物、 手工玻璃艺术品到有关玻璃的书籍和视频,种类繁多,琳琅满目。





\*\*\*\*

#### √尼亚加拉瀑布 (美国区域)

✔ 雾中少女"号游船

\*\*\*\*

\*\*雾中少女号每年5-10月营业,冬季关闭.将取代风洞之旅或视天气,河 流游船运营日期而定。

旅游亮点

- ✔ 昆西市场&波士顿茶叶党船和博物馆
- ✔ 洛克菲勒中心观景台 自由女神像游船(自由岛+埃利斯岛)
  - 独立宫和自由钟
- ✔ 参观康宁玻璃博物馆



\*\*\*\*

#### 赫尔希

赫尔希巧克力世界 - Hershey's的名称来源于該公司的创始人, 是美国最 大的巧克力制造商。当您进入这个令人愉快的巧克力世界,各种各样有关 巧 克力的商店和娱乐。看到,感觉,听到和闻到可可豆转变成HERSHEY 着名巧克力的制造过程, 您将会沉浸在HERSHEY产品最纯洁的幸福感觉。 记得在这儿享受免费的Hershey产品样品!

#### 尼亚加拉瀑布

- 雾中少女-是尼亚加拉大瀑布的观景游船。游船从靠近美国加拿大边境的彩 虹桥附近平静的水域出发,一路驶近大瀑布的"美国瀑布"和"新娘面纱瀑 布"部分,最后来到水流最湍急,水量最大的马蹄湾瀑布,让游客以最近的 距离感受大瀑布的热情奔放。每位上船的乘客都发给一个可以当作纪念品的 雨衣,搭上蓝白相间的双层游船,最新鲜刺激的瀑布之旅便展开了。
  - \*雾中少女号每年5-10月营业,冬季关闭.将取代风洞之旅或视天气,河流,游船运营日 期而定。

#### 波士顿

	3 📩 级酒店 (7晚)		
~	纽约	x 2晚	
~	华盛顿	x 1晚	
~	哈里斯堡	x 1晚	
*	尼亚加拉	x 2晚	
*	波士顿	x 1晚	

✔ 7 早餐/3 午餐/7 晩餐

✔ 包括中餐和西餐

✔ 龙虾晚餐

• 昆西市场 - 昆西市场 - 昆西市场始建于1824年, 于1826年正式建成投入使 用。这是波士顿一个重要的景点,是重要的商业街。每天晚上这里还有街头表 演,还能在这里品尝到本地美食。市场的前后出口处,有着圆形的柱子和标 志性的三角形屋顶。在市场后面的法纳尔大厅市集,能感受到异国风情的赶 集盛景。





货币	美国: 美元 <b>(USD)</b>	信用卡 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 *许多信用卡在美国通行.
货币兑换率	<b>USD 1 :</b> RM 4.5	拨号代码       纽约       :+1 212       尼亚加拉瀑布       :+1 716         费城市       :+1 267       波士顿       :+1 617         华盛顿 DC       :+1 202       哈里斯堡       :+1 717         康宁       :+1 607
电压 人	110-220伏特	括头 类型:A/B型,插头则是两个刀片形和一个圆角形 *请自带多功能插座
时差	4月 - 9月~标准时相差慢马来西亚时间12小时 10月 - 3月~标准时相差慢马来西亚时间13小时	行李托运 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤
「候	唐季 夏季     3月-5月 6月-8月     1℃-21℃ 17℃-29℃	○秋季 9月-11月 5℃-24℃ -4℃-6℃





Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441



### 10D7N EAST COAST USA

New York, Philadelphia, Baltimore, Washington DC, Harrisburg, Corning, Hershey, Niagara Falls, Boston

Tour Code: 10 UYY



**Jefferson Memorial** 

**Time Square** 

Niagara Falls (View from USA Side)









Upon arrival check in to Hotel

**D2** 

**D4** 

NEW YORK - PHILADELPHIA (155KM, 2H) -BALTIMORE (165KM, 2H) - WASHINGTON DC (72KM, 1H22M) (B/L/D)

(MOB/D)

- 1 Hour Liberty Cruise (Ticket Included)
- Empire State Building (Drive Pass)
- Time Square (Drive Pass)
- Ground Zero (Photo Stop)
- One World (Drive Pass)
- Independence National Historical Park (Photo stop)
- Baltimore Inner Harbor (Drive Pass)

WASHINGTON DC - HARRISBURG D3 (270KM,3H30M) (B/L/D)



#### **NEW YORK**

- Liberty State Park to view the 151 feet high of Statue of Liberty-The Lady with the Lamp represents democracy, as well as the Ellis Island.
- Empire State Building The Empire State Building is an American cultural icon. It is designed in the distinctive Art Deco style and has been named as one of the Seven Wonders of the Modern World by the American Society of Civil Engineers.
- **Time Square -** Brightly adorned with billboards and advertisements, Times Square is sometimes referred to as The Crossroads of the World, The Center of the Universe, the heart of The Great White Way, and the "heart of the world".

- Lincoln Memorial (Photo Stop)
- Jefferson Memorial (Drive Pass)
- FBI Building (Drive Pass)
- White House (Photo Stop)
- US Capitol (Photo Stop)

HARRISBURG - CORNING (240KM, 3H) - HERSHEY (286KM, 3H) - NIAGARA FALLS (515KM, 5H30M) (B/L/D)

Corning Glass Museum (Visit With Entrance)

- Hershey Chocolate Factory (Visit)
- **D5** NIAGARA FALLS (B/-/D) Niagara Falls (US side) (Photo Stop) Maid Of The Mist Boat Ride (Visit With Entrance) \* Subject to weather and river conditions and only operates from mid May to early October) other wise it will be replace by Cave Of The Wind (Subject to Avaibility)



Boston Tea Party Ships & Museum (Photo Stop) Freedom Trail Walk (Walking Tour)

#### PHILADELPHIA

- Independence National Historical Park is a United States National Park in Philadelphia that preserves several sites associated with the American Revolution and the nation's founding history.
- Independence Hall is where both the United States Declaration of Independence and the United States Constitution were debated and adopted.

#### BALTIMORE

Baltimore's Inner Harbor - which is one of America's oldest seaports since the 1600's. The Baltimore Harbor has been welcoming people, ships and goods from all over the world.

#### WASHINGTON DC

- Lincoln Memorial The Lincoln Memorial is an American national monument built to honor the 16th President of the United States, Abraham Lincoln. The building is in the form of a Greek Doric temple and contains a large seated sculpture of Abraham Lincoln and inscriptions of two well-known speeches by Lincoln, The Gettysburg Address and his Second Inaugural Address.
- Jefferson Memorial The Thomas Jefferson Memorial is a presidential memorial in Washington, D.C., dedicated to Thomas Jefferson (1743-1826), one of the most important of the American **Founding Fathers**

# HERSHEY' S'Chocolate World

## D8 NEW YORK - KUALA KUMPUR (B/-/-) • Premium Outlet (visit) D9 CROSS INTERNATIONAL DATELINE (MOB)

✓ Niagara Falls (USA Side)

#### Maid of the Mist

\*\*\*\*

(Subject to weather and river conditions otherwise replace by **Cave of the Wind** (Subject to availability)

- Quincy Market and Site of Boston Tea Party Ships & Museum
- Observation Deck at Rockeffeler Plaza

HIGHLIGHTS

- Cruise to Statue of Liberty
- ✓ Independence Hall and Liberty Bell

#### CORNING

**Maid Of The Mist** 

• Corning Glass Museum - comprising seven shops that reflects every aspect of the Museum experience. In the Glass Market, your guests will find glass art, paperweights, jewellery, holiday ornaments and collectibles, books, and much more. The Glass Market offers a wide range of items for every customer and price point.

Quincy Market

#### HERSHEY

Hershey's Chocolate World – You'll be greeted by giant HERSHEY'S product characters as you enter this delightful world of food, shops and entertainment devoted to all things related to chocolate.

#### NIAGARA FALLS

- Maid Of The Mist The boat starts off at a calm part of the Niagara River, near the Rainbow Bridge, and takes its passengers past the American and Bridal Veil Falls, then into the dense mist of spray inside the curve of the Horseshoe Falls, also known as the Canadian Falls.
- \*\* Replacement by Explore Niagara's Cave of the Winds. This awe-inspiring tour
- Corning Glass Museum entrance included



#### 3 🌟 HOTEL( 7 NIGHTS)

VIEW YORK	X 2 NIGHTS
✓ WASHINGTON DC	X 1 NIGHT
V HARRISBURG	X 1 NIGHT
VIAGARA	X 2 NIGHTS
V BOSTON	X 1 NIGHT

\* \* \* \*

7 BREAKFASTS / 3 LUNCHS / 7 DINNERS
 MIX WESTERN MEALS AND CHINESE MEALS
 WHOLE MAIN LOBSTER DINNER

\*\*\*\*

takes you deep into the Niagara Gorge where you can feel the power of Niagara Falls first-hand.

#### BOSTON

Quincy Market - Quincy Market is a historic market complex near Faneuil Hall in downtown Boston, Massachusetts. It was constructed in 1824–26 and named in honor of Mayor Josiah Quincy, who organized its construction without any tax or debt.



General Information

### · USA . EAST COAST ·

Currency	USA : US Dollar (USD)	Credit Card * Credit cards are used widely in USA. Visa and Master Card are most widely accepted
Exchange Rate	USD 1 : RM 4.5	Dial Code       NEW YORK       :+1 212       NIAGARA FALLS       :+1 716         PHILADELPHIA       :+1 267       BOSTON       :+1 617         WASHINGTON DC       :+1 202       HARRISBURG       :+1 717         CORNING       :+1 607
Voltage	110 - 220 Volts	Power socket Type A / B, 2 flat blades, third round grounding pin. *Please bring a universal electric plug adapter
Time Different	Apr - Sep ~12 hours Behind Malaysia Time Oct - Mar ~13 hours Behind Malaysia Time	Luggage allowance Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 7kgs
Weather	SpringSummerMar - MayJun - Aug1°C - 21°C17°C - 29°C	AutumnWinterSep- NovDec - Feb5°C - 24°C-4°C - 6°C





Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPL/LN:2441